
 
 

 

Zápis z jednání kontrolní komise VOS 

dne 4. května 2017 

 

 

 

Přítomni:  RNDr. L. Bauer CSc., Ing. H. Janáčková  PhD., Ing. J. Luňáček PhD. MBa. 

 

 

 Kontrola zápisu ze dne 28. března 2017 

 
KK provedla kontrolu plnění bodů zápisu ze dne 28.3.2017. KK vzala na vědomí nezájem 

naprosté většiny ZO o nabízený seminář, který měl ZO napomoci ke správnému naplnění 

povinností k rejstříkovému soudu. 

 

 

 Projednání zápisu z výboru VOS ze dne 4. dubna 2017.  

 
KK projednala a vzala na vědomí zápis z jednání výboru VOS dne 4.4.2017. KK 

doporučuje začít s přípravou návrhu změn stanov co nejdříve a věnovat maximální snahu 

tomu, aby na základě zkušeností z posledního  období byl XXII. sjezdu předložen návrh 

ve znění, které neumožní ZO postupovat způsobem, který je v rozporu s obecnými 

odborovými zájmy. 
 

 

 Valná hromada KŠV Brno. 
 

RNDr. Bauer informoval KK o připravované XL. valné hromadě KŠV. KK se seznámila 

s materiály pro tuto valnou hromadu a konstatovala, že výsledky hospodaření za uplynulý 

rok jsou dobré a  navrhovaný postup rozpouštění kapitálového fondu je v souladu se zájmy 

VOS.  

 

 

 Kontrolu plnění usnesení Výroční konference VOS 2017. 
 

KK se zabývala plněním usnesení Výroční konference ze strany ZO. Konstatovala, že 

počet ZO, které jsou v prodlení s úhradou ročního příspěvku na činnost VOS klesá jen 

pomalu. Apeluje na všechny ZO, aby tuto povinnost splnily co nejdříve. Dále vyzývá ty 

ZO, které doposud neodevzdaly evidenční listy, aby evidenční listy obratem odeslaly 

na sekretariát, neboť jsou nezbytné pro správné vykázání členské základny VOS 

a stanovení odvodu VOS pro ČMKOS. Plnění bodů 3.2 – 3.6. usnesení je prakticky 

nekontrolovatelné, avšak v žádném případě je nelze považovat za uspokojivé.  

 



 Hospodaření VOS za 1. čtvrtletí 2017. 
 

KK vzala na vědomí přehled výsledků hospodaření za 1. čtvrtletí a konstatovala, že 

hospodaření za 1. čtvrtletí skončilo přebytkem 13 tis. Kč. Čerpání výdajů je celkově 

přiměřené. Nerovnoměrné čerpání některých položek z celoročního pohledu odpovídá 

věcné povaze těchto položek, ze které vyplývá nerovnoměrné rozložení nákladů v průběhu 

roku.. Lze tedy předpokládat, že rozpočtované náklady za celý rok 2017 nebudou 

překročeny a celoroční hospodaření skončí nižším schodkem, než je rozpočtován. 

 

 

 Různé. 
 

 Ing. Luňáček informoval o jednání Revizní komise MSDU OS dne 24.4.2017. 

 Termín příštího jednání KK: 6.6.2017 v 10.00 hod. 

 
 

V Praze 4.5.2017                       Za správnost: Dr. Bauer 

 


